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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE #9 TORPA SKOG TOMTÄGAREFÖRENING 

EKONOMISK FÖRENING 

Datum: 16 oktober 2022, kl.11:00 

Förening: Torpa Skog Tomtägareförening Ekonomisk förening 

Org.nr.: 716416-3839 

Plats: Besvärsvägen 11, Muskö 

Närvarande: Ordförande: Christin Svensson 

Kassör: Göran Westberg 

Sekreterare: Paola Zetterberg 

Ledamöter: Johan Andersson, Andreas Swills 

Suppleanter: - 

Frånvarande: Janne Sund 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Christin Svensson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

2. Val av justerare 

Mötet valde Johan Andersson att justera protokollet. 

3. Godkännande av dagordning 

Mötet godkände dagordningen. 

4. Föregående mötesprotokoll 

Inga kommentarer eller tillägg. 

5. Mötesfrågor 

5.1 Inkomna ärenden samt rapport av ordförande 

Motion har inkommit beträffande parkavverkning av skogsområde utmed Torpaängsvägen 

nedanför Sånöberget.  Styrelsen beslutade att inga åtgärder i dagsläget kommer att göras. 

Avrinningen från Torpasjön behöver rensas. Detta blir en åtgärd för städdagen 2023.  

5.2 Kassörsrapport 

Vår kassör Göran W rapporterade följande avseende föreningens aktuella ekonomi:  

Saldo på konto: 331 711 kr 

Trädfonden: 100 500 kr 

Ca 10 st medlemmar har ännu inte betalat. Dessa kommer att kontaktas. 

 5.3 Budgetarbete 

Styrelsen kommer börja med detta på nästa styrelsemöte. 

5.4 Skogsavverkning – rapport om nuläget 

Parkavverkning i Viktoriaskogen och Djupdalsskogen är beslutad av årsmötet. Arbetet 

kommer att utföras av Underhållsröjning Jord och Skog AB. 

I Horsfjärdskogen kommer endast döda granar att tas bort. 

Urvägsberget ner mot Hyttavägen kommer att gallras. 

Torpasjön norra och Grangränsskogen kommer att gallras. 

Notvarpets brygga, gallring utefter vägen. 

Nyckelbiotop finns i Viktoriaskogen. Frågan är ställd till Skogsstyrelsen för besked. Inväntar 

svar. Därefter kommer arbetet att påbörjas, om väder och mark tillåter. 

5.4 Torpaängen 
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Torpastugan behöver städas och röjas. Arbetsdag för styrelsen. 

Fortsatt klippning av ängen till nästa sommarsäsong. Klippare behöver lämnas in för service. 

5.5 Rapport Notvarpets brygga 

Arbetsdag är genomförd. Kajakställ och bänkar kommer att byggas.  

5.6 Rapport Nässelvikens brygga 

Arbetsdag är genomförd. Inget övrigt att informera. 

5.7 Vattenprov av brunnar 

Vattenprover är genomförda. 

OBS! VATTEN PÅ BESVÄRSVÄGEN ÄR OTJÄNLIGT PGA FÖR HÖGA NICKELHALTER.  

Pumphuset kommer att stängas. Vatten kan endast hämtas på Nässelviksvägen. 

5.8 Medlemsregister, hemsida 

Stämmer av att allt är uppdaterat. 

6. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

7. Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte #10 beslutades till den 10 december 2022 kl.10:45 hos Paola på 

Hydroforvägen 10. 

8. Avslutning 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

Ordförande              Vid protokollet   Justerare 

Christin Svensson             Paola Zetterberg           Johan Andersson 

 

 


